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ZÁPIS  

 ZE ZASEDÁNÍ PROGRAMOVÉHO VÝBORU 

MAS Hradecký venkov dne 30. září 2021 od 14:00 hodin 

V zasedací místnosti MěÚ Nechanice 
 

 

 

PROGRAM ZASEDÁNÍ: 

1. Úvod, zahájení zasedání 

2. Partnerské smlouvy 

3. Aktualizace vyhlašování výzev IROP 

4. Výzva č. 11 MAS Hradecký venkov - IROP- Bezpečnost dopravy 

5. OP PRV 

6. Diskuze, usnesení, závěr 
 

 

1. Úvod, zahájení zasedání 

Zasedání Programového výboru MAS Hradecký venkov (dále jen PV) zahájila paní Jana 

Kuthanová, předsedkyně PV. Nejprve konstatovala, že z celkového počtu 9 členů PV je 

přítomno 6 členů PV. Poté seznámila přítomné s navrženým programem zasedání a navrhla 

paní Janu Štěpánkovou zapisovatelkou zasedání a pana MUDr. Josefa Hoška, zastupujícího 

Český svaz včelařů z. s., základní organizace Nechanice ověřovatelem zápisu.  

USNESENÍ PV 1: 

PV MAS Hradecký venkov schvaluje program dnešního zasedání, paní Janu Štěpánkovou 

zapisovatelkou zasedání a pana MUDr. Josefa Hoška, zastupujícího Český svaz včelařů z. 

s., základní organizace Nechanice ověřovatelem zápisu. 

HLASOVÁNÍ:   PRO:      8 PROTI:  0    ZDRŽEL SE:  0 

Paní Kuthanová seznámila přítomné s výsledky hlasování per rollam ze dne 10. 6. 2021. 

K tomuto projednání nebyly vzneseny žádné připomínky.  

USNESENÍ PV 2: 

PV MAS Hradecký venkov schvaluje zápis z jednání Programového výboru per rollam ze dne 

10. 6. 2021. 

HLASOVÁNÍ:   PRO:      8 PROTI:  0    ZDRŽEL SE:  0 
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2. Partnerské smlouvy 

Paní Jana Kuthanová informovala o úpravách Partnerských smluv MAS. U partnerské smlouvy 

uzavřené s JUDr. Pavlem Staňkem byla administrativní chybou u sektorového zařazení 

partnera zadána osoba právnická, ale jedná se o partnera fyzická osoba podnikající.  

U partnerské smlouvy Sbor dobrovolných hasičů Sovětice, došlo ke změně zástupce partnera. 

Místo pana Pavla Šubrta bude nově zastupovat spolek paní Iva Lučická.  Zájmové skupiny i 

veřejný sektor zůstanou zastoupeny dle podmínek standardizace. 

USNESENÍ PV 3: 

PV MAS Hradecký venkov schvaluje opravu sektorového zaměření u Partnerské smlouvy 

partnera JUDr. Pavla Staňka na fyzická osoba podnikající a změnu zástupce partnera u 

partnera Sbor dobrovolných hasičů Sovětice. PV pověřuje vedoucí manažerku Janu 

Štěpánkovou k podání změny Standardizace a k případným dalším doplněním dle požadavků 

ŘO. 

HLASOVÁNÍ:   PRO:      6 PROTI:  0    ZDRŽEL SE:  0 

 

3. Aktualizace vyhlašování výzev IROP 

Paní Jana Kuthanová informovala o aktualizaci Harmonogramu výzev pro IROP CLLD. 

Vzhledem k tomu, že u projektů ve Výzvě č. 8 MAS Hradecký venkov – IROP- Vzdělávání u 

projektu Mateřská škola Libčany čp. 244 – změna užívání, přístavba a stavební úpravy a u 

projektu Základní škola Lhota pod Libčany stavební úpravy - I. Etapa, došlo k úpravě rozpočtů, 

navýšila se celková alokace IROP na 904 755,06 Kč a je tak možné vyhlásit poslední výzvu 

MAS. 

 

USNESENÍ PV 4: 

PV MAS Hradecký venkov schvaluje Harmonogram výzev pro IROP CLLD. PV pověřuje 

vedoucí manažerku Janu Štěpánkovou k případnému podání dle požadavků ŘO. 

HLASOVÁNÍ:   PRO:      8 PROTI:  0    ZDRŽEL SE:  0 

 

4. Výzva č. 11 MAS Hradecký venkov - IROP- Bezpečnost dopravy 

Předsedkyně Programového výboru Jana Kuthanová přítomné seznámila s návrhem Výzvy č. 

11 MAS Hradecký venkov – IROP – Bezpečnost dopravy. Podle pokynů ŘO byly připraveny 

výzvy, hodnotící kritéria a kontrolní listy. Jedná se o poslední výzvu IROP na zbytkovou 

alokaci. 
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USNESENÍ PV 5: 

PV schvaluje dokumentaci Výzvy č. 11 MAS Hradecký venkov – IROP – Bezpečnost dopravy 

a pověřuje vedoucí manažerku Janu Štěpánkovou vyhlášením výzvy a schválením případných 

změn či doplnění dle požadavků ŘO. 

HLASOVÁNÍ:   PRO:      8 PROTI:  0    ZDRŽEL SE:  0 

 

5. Změna Strategie CLLD pro přechodné období OP PRV 

Paní Jana Kuthanová informovala, že MAS získala pro přechodné období v OP PRV alokaci 

ve výši 6 180 800 Kč. Výše alokace byla Programovým výborem schválena na zasedání dne 

15. 06. 2021. Po přijetí alokace musí být provedena žádost o změnu, která bude podána ŘO 

prostřednictvím MS2014+. V rámci zásadních změn MAS navrhuje zrušení Fiche 13. Výzva 

pro tuto Fichi nebyla vyhlášena, neboť ve spolupráci s partnery MAS a partnerskými MAS se 

nepodařilo připravit kvalitní projekt, který by odpovídal potřebám území a splňoval podmínky 

a pravidla. Alokace pro tuto Fichi bude přesunuta do finančního plánu pro další vyhlášení 

výzev. Na základě animace v území je absorpční kapacita ve Fiche č. 8 Zemědělci a ve Fichi 

č. 10 Nezemědělské podnikání.  Projekty jsou na území průběžně konzultovány a jsou 

připraveny na podávání žádostí. Zároveň se animuje na území Fiche č. 11 Rekreační funkce 

lesa, která se ukázala velmi přínosná pro občany v době opatření spojených s pandemií Covid 

19. MAS projednala vložit nezazávazkované finanční prostředky z minulého období (zbytková 

alokace) a finanční prostředky na přechodné období MAS plánuje vložit do Fichí č. 8 ve výši 

4 000 000,- Kč, Fiche č. 10 ve výši 2 000 000,- Kč a Fiche č. 11 ve výši 639 220,- Kč. 

Dále byly navrženy po projednání s Kontrolní komisí úpravy indikátorů: 

• Počet podpořených zemědělských podniků:  navýšení z 8 na 16 

• Počet podpořených nezemědělských podniků:  navýšení z 10 na 15 

• Rekreační funkce lesa – počet podpořených operací: navýšení z 2 na 6 

• Rekreační funkce lesa – celková podpořená plocha navýšení z 32,3 ha na 41,48 ha 

• Spolupráce MAS – Celkové veřejné výdaje: snížení 14788,52 EUR na  0 EUR 

(důvodem je plánované zrušení této Fiche, neboť se nepodařilo podat žádný projekt, 

který by vyhovoval podmínkám ŘO) 

 

USNESENÍ PV 6: 

PV schvaluje Dodatek č. 4 STRATEGIE KOMUNITNĚ VEDENÉHO MÍSTNÍHO ROZVOJE pro 

PROGRAMOVÝ RÁMEC PRV včetně úprav ve finančním plánu a indikátorech a dále zrušení 

Fiche č. 13. PV pověřuje vedoucí manažerku Janu Štěpánkovou nahlášením schválených 

změn Řídícímu orgánu a doplnění dle požadavků ŘO.  

HLASOVÁNÍ:   PRO:       8  PROTI:      0     ZDRŽEL SE:  0 
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6. Diskuze, různé 

V diskusi nebyly vzneseny žádné příspěvky. 

Paní Jana Kuthanová ukončila jednání v 15 hodin. 

V Nechanicích dne 1.10. 2021 

 

Zapsala: Bc. Jana Štěpánková 

 

Zápis ověřil: MUDr. Josef Hošek, zastupující Český svaz včelařů z. s., základní organizace 

Nechanice 

 

 

 

                                                                                   Jana Kuthanová  

                                                                                   předsedkyně Programového výboru 

                                                                                      zastupující Obec Hořiněves 

 

 


